广东中兴新支点技术有限公司
[image: 说明: 说明: 说明: logo]


技  术  文  档

技术文档名称：CGSL V4.02手动加载阵列卡驱动
技术文档编号：OS-20160119
版本：v1.0


拟制：潘  鑫

共 6 页
（包括封面）







说明
Explanation
安装操作系统时阵列卡不能识别的原因：
When you install the operating system can not identify the cause of the array card:
由于当前服务器阵列卡是较新的硬件，CGSL V4.02版本操作系统默认的阵列卡驱动不支持该服务器的阵列卡；导致在安装操作系统时，不能识别出阵列卡，提示找不到硬盘。
[bookmark: _GoBack]Due to the current server array card is a relatively new hardware, CGSL V4.02 version of the operating system default array card driver does not support the server array card; caused when installing the operating system does not recognize the array of cards, suggesting no hard disk.
解决方法
Solution
1、 把阵列卡驱动文件“dd.iso”拷贝到U盘里面（注：确保U盘格式为FAT32）
The Array Card Driver Files "dd.iso" copy to U disk inside (Note: Make sure U disk format is FAT32).
2、 光盘引导安装系统；选择安装选项，然后按“Tab”键，在末尾加入’dd’参数并按“Enter”。
CD boot the installation system; selecting installation options, and then press the "Tab" key, in the end join ' dd ' parameter and press "Enter".
[image: ]
输入后结果如下：
After entering the results are as follows:
[image: ]

3、 进入操作系统安装程序后，会弹出如下提示
注：在这个界面将准备好的U盘插到服务器上，然后点击“Yes”。
After entering the operating system installation program will pop up the following tips:
Note: In this interface will be ready U disk into the server, and then click "Yes".
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4、 选择sda，点击“OK”，然后逐层找到驱动dd.iso。
（注：测试环境sda就是系统识别出来的U盘，现场情况可能不一致，请根据实际情况为准）
Select "sda", click "OK", and then step by step to find the drivers "dd.iso".
(Note: The test environment sda is the system recognized the U disk, site conditions may be inconsistent, please prevail according to the actual situation.)
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5、选中驱动文件dd.iso。使用tab键移动到“OK”，然后回车，系统就会自动完成驱动的加载。
Select drivers "dd.iso". Use "Tab" key to move to "OK", then click "Enter"; the system will automatically complete the driver loaded.
6、完成加载后，会提示“More Drivers Disks”，选择“No”，回车，结束加载过程，将U盘拔出（这个非常重要，因为CGSL会将系统安装文件放到dev/sda下面，即U盘）
After the driver is loaded, it will prompt "More Drivers Disks"; press "Tab" key to move to "NO", then press the "Enter" key to end the loading process, pull out the U disk (Note: It is important, if you do not pull out the U disk , system installation files will be placed in "/ dev / sda", that is, U disk).
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